
Protokół Nr 22/2017 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w dniu 24 kwietnia 2017 roku w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1530 zakończenie o godz. 1610 

 

W posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej wzięło udział 10 radnych. 

Posiedzeniu przewodniczył Sebastian Nabrzeski Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej, zwanej dalej Komisją Ochrony Zdrowia. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy -informacja o bieżącej działalności. 

4. Zaopiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności 

dołączono do protokołu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają 

uwagi lub pytania do proponowanego porządku obrad? Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 10, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy - informacja o bieżącej działalności. 

Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Małgorzata Stańczak przedstawiła 

informację. Dyrektor powiedziała, że sytuacja ZPO utrzymuje płynność finansową, jednak 

niepokój budzi lista oczekujących na miejsce tj. ok. 50 osób. Przy takim sposobie 

finansowania z NFZ od września nie będzie możliwe wchodzenie w nadwykonania, ponieważ 



Fundusz ich zwykle nie zwraca, a jeżeli już, to tylko w ok. 60%. Dyrektor powiedziała, że 

przymierza się również do utworzenia długoterminowej opieki domowej. Przewodniczący 

Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi 

do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie.  

Głosy: za - 10, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja zapoznała się z informacją.  

 

Ad. 4. Zaopiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu 

 Analiza sytuacji na rynku pracy w powiecie stalowowolskim. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania 

lub uwagi do przedstawionej analizy? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z analizą.  

 

 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli 

za rok 2016 wraz z informacją o funkcjonowaniu pieczy zastępczej oraz oceną zasobów 

pomocy społecznej w Powiecie Stalowowolskim. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania 

lub uwagi do przedstawionego sprawozdania? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem. 

 

 Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Stalowowolskim na lata 2016-

2020. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania 

lub uwagi do przedstawionego sprawozdania? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem. 

 

 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

wolontariacie za rok 2016. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania 

lub uwagi do przedstawionego sprawozdania? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem.  

 

 Informacja z realizacji zadań z zakresu kultury, promocji oraz kultury fizycznej. 



Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania 

lub uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z informacją. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do projektu pn. „Wykorzystanie technologii informacyjno-

komunikacyjnych oraz eksperymentu w procesie nauczania oraz rozwijania 

kompetencji informatycznych i przyrodniczych” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania 

lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

Komisji zarządził głosowanie. 

Głosy: za -10, przeciw -0, wstrzymujące -0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

pomieszczenia (punktu kasowego) w budynku Starostwa Powiatowego przy ul. 

Podleśnej 15 w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania 

lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

Komisji zarządził głosowanie. 

Głosy: za -10, przeciw -0, wstrzymujące -0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia (przedłużenia) 

umowy najmu lokalu biurowego znajdującego się w budynku pomocniczym Starostwa 

Powiatowego w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 15. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania 

lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

Komisji zarządził głosowanie. 

Głosy: za -10, przeciw -0, wstrzymujące -0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 



 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2017 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 10, przeciw – 0, wstrzymujące -0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2033. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 10, przeciw – 0, wstrzymujące -0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu Stalowowolskiego 

Robertem Filą. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski powiedział, że projekt nie podlega opiniowaniu 

na Komisji, jednak gdyby radni mieli pytania, mogą je zadać teraz a ewentualną odpowiedź 

uzyskać na Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. Radny Wojciech Korkowski wyraził opinię, 

że uzasadnienie do projektu uchwały nie jest prawidłowe, ponieważ z góry zakłada wyrażenie 

zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. Radny stwierdził, że radnemu Robertowi Fili 

nie można zarzucić nierzetelnego wykonywania obowiązków, więc zasadnym by było zdjąć 

punkt z obrad najbliższej Sesji i głębiej pochylić się nad tą sprawą. Przewodniczący Komisji 

Sebastian Nabrzeski stwierdził, że również uzasadnienie Agencji Rozwoju Przemysłu jest, w 

jego ocenie, mocno naciągnięte, ponieważ z pracownikiem, który zostaje zwolniony z powodu 

zbyt dużego wynagrodzenia można postąpić w inny sposób np. poprzez zmianę warunków 

wynagrodzenia. Kolejną kwestią, która budzi zastrzeżenia jest treść uchwały, ponieważ nie ma 

możliwości dania radnym wyboru opowiedzenia się „za” lub „przeciw” tylko jest z góry 

narzucone rozstrzygnięcie. Radna Monika Ros poparła przedmówców i dodała, że również 

jest za takim rozwiązaniem, aby przeanalizować dogłębniej tę sprawę i odroczyć podjęcie tej 

uchwały. Radny Robert Fila powiedział, że o całej sprawie nie został poinformowany przez 

swojego pracodawcę, a o wszystkim dowiedział się z mediów i tej uchwały. Wcześniej nie było 



żadnych uwag, co do wykonywania pracy oraz skarg czy nagan. Wiceprzewodniczący Komisji 

Marek Ujda uznał, że takim zachowaniem psuje się dobre obyczaje i niestosownością jest 

zwalnianie kogoś bez podjęcia z nim rozmowy czy poszukania innego rozwiązania problemu.   

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają inne 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Innych uwag i pytań nie zgłoszono.   

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 10, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Wolne wnioski. 

Dyrektor SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego Edward Surmacz powiedział, że 

w uchwale budżetowej nie widzi zabezpieczenia środków finansowych na dofinansowanie 

SOR-u oraz lądowiska w wysokości 8 mln. zł.  Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa powiedziała, 

że w/w kwota jest uwzględniona w wydatkach w Wieloletniej Prognozie Finansowej, ponieważ 

jeżeli kwota 8 mln zostałaby zawarta w budżecie to oznaczałoby, że zadłużamy się na 2 mln, 

których nie będziemy wykorzystywać. Skarbnik dodała, że uchwała budżetowa i WPF są ze 

sobą spójne. Budżet natomiast ma charakter roczny, zaś Wieloletnia Prognoza obejmuje, co 

najmniej trzy lata i planowana jest nie krócej niż do terminów zaciągniętych zobowiązań.  

 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 

 
Protokołowała: 
Katarzyna Safin 

  
 
 
 

 

Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

Sebastian Nabrzeski 

 


